
Protokół Nr 29/23
Z posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 27 grudnia 2023 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 27 grudnia 2023 r. o godz. 1000

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 27 grudnia 2023 r. o godz. 1055

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radny Marek Zubrzyński,
2. Radna Jolanta Beata Bagińska, 
3. Radny Marian Auron,
4. Radna Małgorzata Klucznik,
5. Radny Józef Masianis,
6. Radny Arkadiusz Marek Suszyński,
7. Radny Bogusław Sojko.

Radni nieobecni:
1. Radna Jolanta Piktel – Dabulis
2. Radny Tomasz Korzeniecki,

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski  – Burmistrz Miasta,

2. Pani Bożena Renata Miszkiel  – Skarbnik Miasta,

3. Pan Marek Sznejder  – Sekretarz Miasta,

4. Pani Dominika Sidor                         – Kierownik RPG,

5. Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS,

6. Pan Sylwester Jasiński – Rada OPP, 

7. Pan Hubert Falkowski – Mieszkaniec,

8. Pan Piotr Maksimowicz – Radny Rady Miasta.

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Marek  Zubrzyński
-Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów.  Powitał Radnych oraz zaproszonych
gości. 



Do pkt 2. 

Radny  Pan Marek  Zubrzyński – Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów,
przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Poinformował, że wpłynęło rozszerzenie do
porządku posiedzenia o punkt Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
na czynności Burmistrza Miasta Sejny

Głosowanie nad rozszerzeniem porządku posiedzenia. 

Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła rozszerzenie porządku posiedzenia.

Głosowanie nad porządkiem posiedzenia wraz z rozszerzeniem.

Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia wraz z rozszerzeniem.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2023

rok. 
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Sejny na lata 2024 – 2039.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sejny na 2024

rok.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dopuszczania zapłaty podatków i innych

opłat stanowiących dochody budżetu Miasta Sejny innym instrumentem płatniczym. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planów pracy na 2024 rok.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji  Rewizyjnej  Rady

Miasta Sejny na 2024 rok. 



9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta
Sejny „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

11. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  czynności
Burmistrza Miasta Sejny.

12. Wolne wnioski i zapytania.

13. Zakończenie posiedzenia.
               
Do pkt 3. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2023 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel– Skarbnik Miasta  – omówiła i przedstawiła projekt uchwały  w
sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2023 rok oraz autopoprawkę.
Pan  Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący  Komisji  –  czy  uwagi  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej są ujęte?
Pani Bożena Renata Miszkiel– Skarbnik Miasta  – mówimy teraz o roku 2023 roku a opinia
dotyczy 2024 roku. 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – odczytał treść opinii Regionalnej Izby
Obrachunkowej odnośnie zamknięcia roku 2023 nadwyżką. 
Pani Bożena Renata Miszkiel– Skarbnik Miasta  – zamknięcie będzie dopiero w marcu. A my
rozmawiamy o planach.
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – RIO napisało, że warunkiem przyjęcia
przez Radę Budżetu jest zamknięcie 2023 roku z nadwyżką. Czy to jest uwzględnione?
Pani Bożena Renata Miszkiel– Skarbnik Miasta  – jak będziemy rozmawiali w budżecie na
przyszły rok to powiem Panu, że zmieniliśmy tą kwotę. 

Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – poddaje pod głosowanie autopoprawkę
do projektu uchwały. 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali zgłoszoną autopoprawkę.
 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych



Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w
budżecie miasta Sejny na 2023 rok wraz z autopoprawką.

Do pkt 4. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2024 – 2039.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  omówiła   i  przedstawiła  projekt
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2024
– 2039.  Omówiła  jakie  uwagi  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  zostały  uwzględnione  w
projekcie uchwały. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  jakie  doszły  zadania  na
przyszły rok?
Pani Bożena Renata  Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – II  etap ciepłowni i  budowę kotłowni,
budowa domów mieszkalnych, budowa ciepłowni i remont stacji uzdatniania wody.  

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2024 – 2039.

Do pkt 5. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu
miasta Sejny na 2024 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – omówiła  i przedstawiła projekt
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sejny na 2024 rok.
Pan  Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący  Komisji  –   limity  wydatków  na  zadania
inwestycyjne będą pochodziły z emisji obligacji?
Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  tak,  bo  zadłużać  się  można  tylko  na
zadania inwestycyjne. 



Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji  –  jaki  jest  powód tego, że miasto nie
wpisuje dochodu ze sprzedaży nieruchomości.
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – mamy wpisane to w tym roku zrobiliśmy
417 tysięcy złotych a w przyszłym roku mamy zaplanowane 500 tysięcy złotych. 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – na ostatniej sesji dowiedzieliśmy się, że
jest przetarg na wykonanie projektu na Ratusz, jaka jest kolejność wykonania tych inwestycji?
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –w załączniku nr 5 są podane
lata promes. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – są rzeczy które musimy robić i na to
szukamy pieniędzy. Priorytetem naszym jest by utrzymać stabilizację finansową i korzystać z
dofinansowań.  W  tym  budżecie  jest  maximum  naszej  możliwości  na  tą  chwile.  Mamy
zamrożone  tereny  inwestycyjne.  Podjąłem  decyzje,  że  nie  będziemy  obniżać  ceny  na  te
grunty, naszym priorytetem jest pozyskiwanie miejsc pracy. Będziemy rozmawiać z każdym
prawdziwym inwestorem. Jest tak zamrożone w gruncie ok 4 miliony złotych. Do 2025 roku
musimy znaleźć nabywców w pewnej liczbie. Dla poprzedniej kadencji był to priorytet chcieli
uzbrajać  te  tereny.  Wnieśliśmy  grunt  aportem  do  spółki  farmaceutycznej.  Mamy  ok  7
milionów złotych w gruncie i w udziałach. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – czy jest zainteresowanie tymi
terenami?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – raz na jakiś czas pojawiają się osoby,
które zadają pytania na ten temat. 
Pan  Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący  Komisji  –  w  załączniku  nr  5  mamy  budowa
kotłowni oraz ciepłociągu promesa co ona obejmuje?
Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  kotłownia  jest  z  jednej  promesy  a
budowa sieci ciepłowniczej u modernizacja stacji uzdatniania jest z drugiej promesy. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – to jest nazwa zadania. Wniosek z Polskiego Ładu
był  złożony  na  8  milionów.  W pierwotnym  wniosku  było  700  metrów  ciepłociągu,  po
przetargach robimy 15 metrów. Nazwa zadania zostaje ta sama. W drugiej części było projekt
na 200 metrów ciepłociągu zobaczmy co wyjdzie po przetargu. 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – czy będą 2 przetargi?
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – będzie 1 przetarg na dwa zadania. 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – kiedy będzie ostateczna promesa bo jest
napisane, że to wstępna. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – tak formalnie się to nazywa. Najpierw jest wstępna
promesa ma termin ważności a później jest udzielana główna promesa. 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – kiedy ona się kończy?
Pani  Dominika  Sidor  –  Kierownik  RPG  – z  głowy  nie  powiem,  na  sesje  to  sprawdzę.
Wykonywaliśmy  projekt  na  sieci,  jutro  odbieramy  dokumentację.  Na  początku  stycznia
ogłaszamy przetarg. 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – jaki będzie zakres modernizacji stacji
uzdatniania. 
Pani Dominika Sidor  – Kierownik RPG – na wszystkie te pytania odpowie Prezes ona ma
dokumentację i dołączy do nas na Sesję Rady Miasta. 



Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – w 1994 roku była ostatnia modernizacja
naszej stacji. Wszystko wymaga wymiany. Pojawi się naczynie zbiorcze co ustabilizuje pracę.
De facto jest to postawienie nowej stacji obok. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – być może w styczniu będzie
obraz  jak  to  kwotowo  będzie  wyglądało,  czy  jak  ta  kwota  będzie  wyższa  niż  mamy  w
budżecie to są przewidziane jakieś zmiany?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – wszystko będzie zależało od tych cen. 
Pani Dominika Sidor  – Kierownik RPG – zakładamy elastyczność jeżeli chodzi o długość
ciepłociągu, jeżeli będą kwoty wyższe zostanie skrócony ciepłociąg.  
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – słusznie wskazujecie, że to jest ambitny
plan. Będzie trzeba wybrać inwestycje ważniejsze i mniej ważne. 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 2

Radni większością głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie uchwalenia
budżetu miasta Sejny na 2024 rok.

Do pkt 6. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dopuszczania zapłaty
podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Miasta Sejny innym instrumentem
płatniczym.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – omówiła i przedstawiła projekt uchwały w
sprawie dopuszczania zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Miasta
Sejny innym instrumentem płatniczym.

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu:0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie dopuszczania zapłaty
podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Miasta Sejny innym instrumentem
płatniczym.

Do pkt 7. 



Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie planów pracy na 2024
rok.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska   –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  omówiła  i  przedstawiła
projekt uchwały w sprawie planów pracy na 2024 rok.

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie planów pracy na
2024 rok.

Do pkt 8. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu  uchwały  w sprawie  planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2024 rok.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta - omówiła i przedstawiła projekt
uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2024 rok. 
 

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2024 rok.

Do pkt 9. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu
osłonowego Miasta Sejny „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.



Pani Ilona Anna Okoń  – Kierownik  MOPS-   omówiła i  przedstawiła  projekt  uchwały w
sprawie przyjęcia programu osłonowego Miasta Sejny „Posiłek w szkole i w domu” na lata
2024-2028.

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu
osłonowego Miasta Sejny „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

Do pkt 10. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego  uprawniającego  do  korzystania  z  pomocy  społecznej  przez  osoby  objęte
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

Pani Ilona Anna Okoń  – Kierownik  MOPS-   omówiła i  przedstawiła  projekt  uchwały w
sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego  uprawniającego  do  korzystania  z  pomocy
społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata
2024-2028.

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia
kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania  z  pomocy społecznej  przez  osoby
objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

Do pkt 11. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na
czynności Burmistrza Miasta Sejny.



Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta-  omówiła i przedstawiła projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza Miasta Sejny.

Głosowanie:
Głosowało: 7 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi
na czynności Burmistrza Miasta Sejny.

Do pkt 12. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym są wolne wnioski i zapytania. 

1. Pani Jolanta Beata Bagińska    – Przewodnicząca Rady Miasta-   przedstawiła pismo
złożone przez mieszkańca miasta, który ubiega się o mieszkanie socjalne. Odpowiedź
została przez pracownika Urzędu Miasta udzielona. Pierwszeństwo mają mieszkańcy
ul. 1 Maja 44 i oni mają pierwszeństwo zmiany lokalu. Odczytała treść odpowiedzi
( w załączeniu). 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – sytuacja jest trochę gorsza, jest to
osoba niepełnosprawna pozbawiona nogi,  proponowano mu umieszczenie DPS nie
zgodził  się  mimo,  że  jest  osobą  niepełnosprawno.  Poinformował,  że  nie  mamy
wolnych lokali, dopiero będziemy budować. Pan jest osobą, którą trzeba pomagać, my
tą pomoc oferowaliśmy. 

Pani Jolanta Beata Bagińska  – Przewodnicząca Rady Miasta-   sytuacja tej rodziny
jest bardzo trudna. Na dzień dzisiejszy nie ma takiego lokalu.

2. Radny Bogusław Sojko   – kiedy ten budynek ul. Słowackiego 17 zostanie wyłączony z
zasobów?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – w mojej ocenie, decydują teraz
kwestie  techniczne.  By  kogoś  z  budynku  usunąć  to  ta  osoba  musi  chcieć.  Ja  po
pierwsze bym zadbał by tato dostał pomoc i skorzystał z DPS tak to się nie stało. Mam
nadzieje,  że  zrealizujemy tą  inwestycje  i  pojawi  się  możliwość  przeniesienia  tych
osób.  Te  lokale,  które  próbujemy  odzyskać  to  są  to  dłużnicy  i  trwają  procedury
sądowe. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta-  co jest w planach na ul.
Słowackiego 17?



Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – jak byłem Radnym doszło do
sprzedaży części gruntu na rzecz banku. Słowackiego 1 nie nadaje się do remontu,
trzeba by postawić nowy budynek. Są obok osoby, które są zainteresowane kupnem.
Mamy  też  pieniądze  na  zaprojektowanie  tej  przestrzeni.  Bym  się  wstrzymał  z
czymkolwiek do czasu kiedy zostanie tam wykonany projekt. Omówił co było kiedyś
na tych terenach.  

Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – konsekwencją byłoby wyburzenie
tego budynku?

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  nie  mam  pojęcia,  najpierw
porozmawiajmy z Konserwatorem Zabytków. Za dużo jest by pochopnie podejmować
decyzje. 

Do pkt 13. 

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Komisji – Pan Marek Zubrzyński – zamknął
posiedzenie Komisji Planu Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji

  /-/ Marek Zubrzyński

Protokołowała:
Karina Palewicz


